
 

PROTOKÓŁ NR XXIX/17 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 24 marca 2017 r. 

 
Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXIX Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 

14 Radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni 

na obradach XXIX Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

3. Radna Alina Gościk, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Bronisław Kazberuk, 

6. Radny Andrzej Konończuk, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Petelska, 

9. Radna Dorota Popławska, 

10. Radna Małgorzata Popławska, 

11. Radna Monika Ratyńska, 

12. Radna Katarzyna Rogacz, 

13. Radna Joanna Sołowiej, 

14. Radna Wiera Tarasewicz. 

 

Nieobecni: Radny Piotr Szutkiewicz. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożone są protokoły 

obrad XXVII i XXVIII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić 

poprawki lub uzupełnienia do protokołów, po czym protokoły zostaną przyjęte i podpisane. 
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Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy wnioskował o dodanie do porządku obrad dwóch punktów: 

- w pkt 7 lit. m podjęcie uchwały w sprawie nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek 

a Wołkowyskim Rejonowym Komitetem Wykonawczym; 

- w pkt 7 lit. n podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej 

będącej własnością Spółdzielni Usług Rolniczych w Gródku i likwidacji. 

 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski, zadają 

kolejno pytania: 

„Kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie 7 lit. m podjęcie uchwały w sprawie 

nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a Wołkowyskim Rejonowym Komitetem 

Wykonawczym?” 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

„Kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie 7 lit. n podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej będącej własnością Spółdzielni Usług 

Rolniczych w Gródku i likwidacji?” 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

Więcej żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zamianami a następnie poddał 

go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXIX Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
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4. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Gródek. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku oraz realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

2016 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i pieczy zastępczej za              2016 

r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gródek; 

b) przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 

2015-2018 z pespektywą na lata 2019-2022” za okres 2015 - 2016; 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gródek w 2017 r.; 

d) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r.; 

e) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym i sołtysom; 

f) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji 

weekendowego połączenia kolejowego na trasie Białystok – Waliły; 

g) wyodrębnienia w budżecie Gminy na 2018 r. środków stanowiących fundusz sołecki; 

h) dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe; 

i) określenia kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę 

Gródek; 

j) określenia kryteriów obowiązujacych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej oraz 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Gródek; 

k) zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 

opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli, ustalenie specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane oraz opracowanie na 2017r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli; 

l) wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Gródek; 

m) nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a Wołkowyskim Rejonowym 

Komitetem Wykonawczym; 

n) przyjęcia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej będącej własnością Spółdzielni 

Usług Rolniczych w Gródku i likwidacji. 

 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołów obrad XXVII i  XXVIII Sesji Rady Gminy. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane.  

 

Ad. 3 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

Krystyna Sawicka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w związku 

z przejściem na emeryturę z końcem marca podziękowała wszystkim zebranym za wieloletnią współpracę. 

 

 Radny Andrzej Konończuk poruszył temat przygotowywania wniosku o dofinansowanie 

na montaż kolektorów słonecznych i paneli fotowoltaicznych dla mieszkańców. Chciał się dowiedzieć czy 

ta inwestycja dojdzie do skutku i stwierdził, że w pierwszej kolejności pod uwagę powinny być brane 

gospodarstwa kilkuosobowe. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że zgodnie z regulaminem naboru Beneficjent ma 

limit w wysokości 2 000 000,00 zł co powoduje, że nie każde zgłoszone gospodarstwo zostanie 

zakwalifikowane do udziału w projekcie. Obecnie projektanci przeprowadzają wizje lokalne i do 14 

kwietnia wniosek o dofinansowanie zostanie złożony w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Podlaskiego. Planowany termin rozstrzygnięcia konkursu to lipiec 2017 r. 

 

 Katarzyna Matowicka Doradca Wójta przedstawiła prezentację dotyczącą zagospodarowania 

Góry Zamkowej.  

 

(Prezentacja dotycząca zagospodarowania Góry Zamkowej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy dodał, że zalecenia konserwatorskie konsultujemy z Panią 

Karwowską – archeologiem, która przeprowadzała badania na Górze Zamkowej. Pewne jest jednak to, 

że na samej Górze Zamkowej nie można nic rozbić, a jedynie w jej okolicy, na samym wejściu i w zakresie 

przebudowy ul. Zamkowej.  

Radna Małgorzata Popławska pytała co będzie z remontem ul. Błotnej. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że nie może ona być barana pod uwagę przy 

zagospodarowaniu Góry Zamkowej ze względu na prywatną nieruchomość, która oddziela Górę od 

ul. Błotnej. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy dodała, że ul. Błotna jest również ulicą zabytkową i nic nie stoi 

na przeszkodzie, żeby jej przebudowę ująć i zaplanować w ramach innego projektu. 
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Radny Andrzej Konończuk stwierdził, że ciężko realizować projekty i inwestycje, które objęte są 

ochroną Konserwatora Zabytków. Z ostatniego artykułu w Wiadomościach Gródeckich z prezesem 

Stowarzyszenia Góra Zamkowa wynikało, że mają oni już plany i koncepcje, a wygląda na to, że to nie jest 

prawdą i Konserwator Zabytków ma inne zdanie w zakresie zagospodarowania tego miejsca. 

Radna Anna Petelska dodała, że wywiad z Panem Pawłem Zawadzkim, który pojawił się 

w ostatnim numerze gazety powinien zostać wyjaśniony i zweryfikowany, skoro większość jego słów 

to nieprawda. Mieszkańcy czytają gazetę i nie wiedzą komu mają wierzyć. 

Wiesław Kulesza Wójt wyjaśnił, że w najbliższym numerze odniesie się do jego słów 

i mieszkańcom wyjaśnimy jakie są możliwości prawne zagospodarowania Góry Zamkowej. Ponadto już 

redakcja Wiadomości Gródeckich zwróciła się z wnioskiem do Pana Zawadzkiego o potwierdzenie czy jest 

doktorantem prawa czy nie. Wydając gazetę lokalną jesteśmy odpowiedzialni za publikowane treści, 

dlatego też chcemy żeby wszystkie kwestie były jasne i zrozumiałe dla czytelników. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.4. 

Katarzyna Murawska przedstawiciel Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach 

przedstawiła ocenę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Gródek.  

Radny Grzegorz Borkowski złożył podziękowania Straży Granicznej za sprawne podejmowanie 

działań na terenie przygranicznym. 

Głos zabrał również Piotr Zdrodowski Komendant Komisariatu Policji w Zabłudowie. Omówił 

działalność prowadzoną przez Komisariat Policji i wnioskował o udzielenie wsparcia finansowego 

na dofinansowanie godzin ponadnormatywnych.  

 

(Sprawozdanie Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.5. 

Krystyna Sawicka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Ośrodka oraz realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2016 r. 

Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

 

(Sprawozdanie z działalności Ośrodka oraz realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2016 r stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 
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Ad.6. 

 Krystyna Sawicka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2016 r., do którego 

żadnych uwag i pytań nie wniesiono. 

   

(Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2016 r. stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.7a. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. 

 Krystyna Sawicka Kierownik GOPS w Gródku omówiła projekt uchwały. 

 Żadnych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/227/17 Rady Gminy Gródek w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gródek, 

stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7b. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2015-2018 

z perspektywą na lata 2019-2022” za okres 2015-2016 Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. 

 Radny Andrzej Konończuk zauważył, ze w jednej z tabel jest zapis, że wybudowano ścieżkę 

rowerową. Prosił o wyjaśnienie jakiej ścieżki to dotyczy. 

 Agnieszka Klebus inspektor Urzędu Gminy Gródek odpowiedziała, że przedmiotowe zapisy 

dotyczą trasy rowerowej GrrenVelo. 

 Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 
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Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2015-2018 z perspektywą 

na lata 2019-2022” za okres 2015-2016 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/228/17 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Gródek na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022” za okres 2015-2016 stanowią załącznik Nr 11 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.7c. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gródek w 2017 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gródek w 2017 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/229/17 Rady Gminy Gródek w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie Gminy Gródek w 2017 r. wraz z informacją z realizacją programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gródek w 2016 r., stanową załącznik 

Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7d. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. 

 Renata Wysocka Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany w budżecie Gminy Gródek 

na 2017 r. 

Radna Anna Petelska pytała czy w ramach przyznanego dofinansowania Województwu 

Podlaskiemu zmieni się częstotliwość kursowania weekendowego pociągu do Walił. 
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Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że pociąg będzie przyjeżdżał w ciągu dnia 2 razy, rano 

i wieczorem. 

Radna Małgorzata Popławska pytała o rozbudowę oświetlenia w Gródku Kolonii i czy dotyczy 

to nowo powstałych posesji. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że rozbudowa dotyczy 7 lamp w okolicy cmentarza.  

Radna Wiera Tarasewicz prosiła o przybliżenie kwestii dotyczącej zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 600 zł na udzielenie dotacji celowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego na 

wsparcie działań służących zachowaniu dziedzictwa narodowego. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego 

chce wesprzeć odnowę pomników na Białorusi. 

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14   przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/230/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2017 r. stanowi załącznik 

Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7e. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym i sołtysom Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż na XXVII Sesji Rady Gminy 

wpłynął wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenie 

wysokości diet radnym i sołtysom, w oparciu o który przygotowano projekt przedmiotowej uchwały.  

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały a następnie 

poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 12   przeciw – 1 (B. Kazberuk)  wstrzymujących się – 1 (M. Ratyńska) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad wypłacania diet radnym i sołtysom została podjęta. 
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(Uchwała Nr XXIX/231/17 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym i sołtysom 

stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7f. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji weekendowego 

połączenia kolejowego na trasie Białystok-Waliły Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radna Wiera Tarasewicz pytała czy cena biletu ulegnie zmianie? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że prawdopodobnie cena zostanie taka sama jak 

w ubiegłym roku. Dodał, że pociąg w tym roku ma kursować z większą prędkością. 

Radny Grzegorz Borkowski w kwestii podejmowanej uchwały dodał, że cieszyłby się gdyby 

ta uchwała w ramach tych samych środków zabezpieczała kursowanie codziennie a nie tylko w weekendy. 

Stwierdził, że ma żal do Przewozów Regionalnych, że nie zabezpieczyły taboru na Wielką Orkiestrę 

Świątecznej Pomocy. „Cieszę się, że to zaczyna jeździć i oby służyło naszym mieszkańcom a nie spełniało 

kaprysy osób z sąsiedniej gminy” – dodał. 

Radny Andrzej Konończuk dodał, że połączenie w ubiegłym roku było dobrym pomysłem 

i rozwiązaniem. 

Radna Wiera Tarasewicz stwierdziła, że przyjeżdżający turyści nie wiedzą gdzie iść i co mają 

robić. Należy popracować nad informacją turystyczną, zwłaszcza na stronie internetowej. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że pierwszy rok był bardzo eksperymentalny i obecnie 

postaramy się poprawić pod względem organizacyjnym. 

„Nie chcę ujmować wkładu Panu Kasperowiczowi, ale jak pamiętamy jego metody działania 

w zeszłym roku były daleko nieakceptowalne. Od kiedy pociąg zaczął przyjeżdżać w ramach WOŚP, 

podejmowaliśmy tematy przywrócenia kursowania pociągu na trasie Białystok-Waliły” dodał Radny 

Grzegorz Borkowski.  

Więcej żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 (B. Kazberuk) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji weekendowego 

połączenia kolejowego na trasie Białystok-Waliły została podjęta. 
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(Uchwała Nr XXIX/232/17 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na 

dofinansowanie realizacji weekendowego połączenia kolejowego na trasie Białystok-Waliły stanowi załącznik Nr 14 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad.7g. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

wyodrębnienia w budżecie Gminy na 2018 r. środków stanowiących fundusz sołecki Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Radna Anna Petelska stwierdziła, że Gmina stara się realizować duże inwestycje a nie 

rozdrabniać mniejsze środki na wiele sołectw. Stanowisko takie poparł Radny Janusz Michał 

Cimochowicz. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek dodał, że dopóki mamy możliwość korzystania 

ze środków Unii Europejskiej nie powinniśmy wyodrębniać środków finansowych stanowiących fundusz 

sołecki. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. środków stanowiących fundusz sołecki, po 

czym poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. środków stanowiących fundusz 

sołecki została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/233/17 Rady Gminy Gródek w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Gródek na 2018 r. środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7h. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, iż w lutym podjęto uchwałę w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum, która została przekazana do zaopiniowania 

przez Kuratorium Oświaty i związki zawodowe, które wydały pozytywne opinie. W projekcie uchwały 

uwzględniono uwagę Kuratorium Oświaty, a mianowicie wykreślono § 3, którego zapisy powinny być 

ujęte w odrębnej uchwale. 
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Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe, po czym poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 (J. M. CImochowicz)  

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/234/17 Rady Gminy Gródek w sprawie dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7i. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Gródek Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, iż taka uchwała podejmowana była 

ostatni raz w 2015 r. i ze względu na zmianę przepisów, podstawa prawna wymaga uaktualnienia. 

 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Gródek, po czym poddał 

projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Gródek została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/235/17 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej 

prowadzonej przez Gminę Gródek stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7j. 
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Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej oraz publicznej innej formy 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Gródek, po czym poddał 

projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej oraz publicznej innej formy 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/236/17 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej oraz 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Gródek stanowi załącznik Nr 17 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7k. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie 

nauczycieli pobierających przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenia specjalności i 

form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 2017 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, iż w oparciu o sugestie Kuratora 

Oświaty proponujemy zmianę uchwały podjętej w dniu 30 stycznia 2017 r. w zakresie § 3 ust. 1 pkt 1, 

gdzie skreślamy zapis „opłaty”, bo dofinansowujemy kształcenie nauczycieli a nie opłaty oraz skreślamy § 

4 dotyczący dofinansowania kosztów przejazdów i zakwaterowania. Przedmiotowe zapisy wynikają wprost 

z rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i nie ma potrzeby ich powielania w uchwale. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 
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Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Gródek, po czym poddał 

projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie 

nauczycieli pobierających przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenia specjalności i 

form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 2017 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/237/17 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania na rok 2017 opłat za kształcenie nauczycieli pobierających przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli, ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 

2017 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7l. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Gródek 

Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały opracowano w oparciu o wnioski 

mieszkańców. 

Radna Anna Petelska zwróciła uwagę, że w Waliłach Dworze również brakuje przystanku na 

drodze gminnej, którędy jeżdżą autobusy i nie mają się gdzie zatrzymać. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że zostanie to sprawdzone czy istnieją możliwości 

wykonania w tym miejscu przystanku. 

 

Więcej żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wskazania 

miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Gródek, po czym 

poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Gródek 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/238/17 Rady Gminy Gródek w sprawie wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7m. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a Wołkowyskim Rejonowym Komitetem 

Wykonawczym został wprowadzony do porządku obrad na dzisiejszej sesji. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że współpraca dotyczy wspólnego projektu, który 

przeszedł pierwszy etap oceny przy ubieganiu się o dofinansowanie ze środków transgranicznych i dotyczy 

stworzenia ośrodków regionalnego dziedzictwa kulinarnego. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie nawiązania 

partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a Wołkowyskim Rejonowym Komitetem 

Wykonawczym, po czym poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a Wołkowyskim Rejonowym Komitetem 

Wykonawczym została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/239/17 Rady Gminy Gródek w sprawie nawiązania partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Gródek a 

Wołkowyskim Rejonowym Komitetem Wykonawczym stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7n. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej będącej własnością Spółdzielni Usług 

Rolniczych w Gródku w likwidacji został wprowadzony do porządku obrad na dzisiejszej sesji. 

Mirosława Iwona Gościk inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 

gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej będącej własnością Spółdzielni Usług Rolniczych w Gródku 

w likwidacji, po czym poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
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Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej będącej własnością Spółdzielni Usług Rolniczych 

w Gródku w likwidacji została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIX/240/17 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej 

będącej własnością Spółdzielni Usług Rolniczych w Gródku w likwidacji stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.8. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz poinformował, iż konieczna jest naprawa drogi powiatowej 

na odcinku Wierobie – Zubki – Świsłoczany - Mostowlany, poprzez częściową podsypkę żwirową. 

W imieniu rolników wnioskował o nawiezienie żwiru na drogę dojazdową do pól i łąk w pobliżu wsi 

Straszewo. 

Zwrócił również uwagę, że istnieje problem z brakiem miejsc w państwowych domach pomocy 

społecznej. Wiele osób starszych, samotnych, które nie radzą sobie sami chciałoby być przyjętych do domu 

opieki ale kolejki są ogromne. 

Radna Dorota Popławska wskazała, że należy naprawić odcinek drogi w Gródku Kolonii. 

Dodała, że samo podsypywanie żwirem nie zdaje w tym miejscu egzaminu i jej stan jest coraz gorszy. 

Prosiła o wyjaśnienie czy istnieje możliwość przywrócenia dla tej drogi statusu drogi gminnej. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Gmina od 1990 r. stała się zarządcą dróg 

gminnych i przedmiotowa droga nigdy nie była ujęta w wykazie dróg gminnych i prawdopodobnie jest 

drogą rolniczą. 

Radny Grzegorz Borkowski poinformował, iż mieszkańcy wsi Jaryłówka proszą o porównanie 

drogi we wsi. Ponadto wnioskował o podcięcie gałęzi nad przystankiem w Bobrownikach i poinformował, 

że przy drodze gałęzie wierzby dotykają linii energetycznej. Podziękował za uprzątnięcie śmieci na drodze 

krajowej w kierunku Gobiat i dodał, że w okolicy dzierżawionego garażu na potrzeby OSP Bobrowniki jest 

dużo śmieci i należy zwrócić się do właściciela terenu o uprzątnięcie. 

Prosił o przybliżenie terminu ukończenia remontu drogi do Chomontowiec. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że w kwietniu ma się rozpocząć kolejny etap prac 

remontowych w zakresie żwirowania. W budżecie Powiatu Białostockiego na chwilę obecną jest za mało 

środków finansowych na ukończenie zadania i położenie asfaltu. Dodał, że już telefonicznie podjęto 

rozmowy z właścicielem terenu w Bobrownikach, gdzie stoi garaż. Wystosujemy pismo w tej sprawie 

i jeżeli to nie pomoże, wypowiemy umowę. 

Radny Bronisław Kazberuk zwrócił uwagę, iż należy podjąć rozmowy z Powiatem Białostockim 

w zakresie przebudowy drogi z Podozieran w kierunku Michałowa. 

 

Obrady opuściły Radna Katarzyna Rogacz i Grażyna Kubiak. 
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Radna Małgorzata Popławska przypomniała o akcji sadzenia roślin w centrum Gródka i prosiła 

o zadbanie o rośliny i wysypanie kamyczków na skrzyżowaniu ul. Białostockiej z ul. Rzemieślniczą. 

Radna Anna Petelska również wnioskowała i podsypanie drogi do Józefowa. 

 

 Obrady opuściła radna Dorota Popławska. 

 

Radny Andrzej Konończuk pytał ile dzieci w 2016 r. nie zostało przyjętych do przedszkola 

i ewentualnie z jakich przyczyn. 

Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że wszystkie wnioski w 2016 r. 

zostały rozpatrzone pozytywnie i każde zgłoszone dziecko zostało przyjęte. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Zespołu Szkół w Gródku 

o przybliżenie kwestii dotyczących wdrażania nowych przepisów oświatowych. 

Anna Grycuk Dyrektor Zespołu Szkół w Gródku wyjaśniła, że w ciągu najbliższych 2 lat nie 

przewidujemy większych zmian organizacyjnych. Po tym okresie zauważymy zmniejszenie oddziałów 

i prawdopodobnie ilość uczniów, których będzie mniej. Zmienia się szkolny plan nauczania, który 

przewiduje nowe podstawy programowe. Do połowy listopada musimy opracować nowy statut szkoły, 

z którym już jest dużo wątpliwości. Będą też nowe podręczniki i programy, ale na chwilę obecną nic nie 

wiemy i wszystko jest niedopracowane. Wielu rozporządzeń jeszcze nie wydano i nie wiadomo ostatecznie 

jaka będzie ich treść, brakuje wielu konkretów. Cała reforma jest robiona na szybko i niestety będzie 

dopracowywana w trakcie wdrażania. 

 

Obrady opuściła Radna Anna Petelska. 

 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.9. 

 Halina Lisowska sołtys sołectwa Borki zgłosiła, że droga we wsi jest w bardzo złym stanie. 

 Iwona Lech sołtys sołectwa Załuki poinformowała, że na wyjeździe ze wsi stoi pustostan w złym 

stanie technicznym i prosiła o interwencję u właściciela terenu aby uporządkował nieruchomość. Dodała 

również, że właściciele nieruchomości, gdzie dawniej była mleczarnia, otrzymali wezwania z Nadzoru 

Budowlanego do zabezpieczenia budynku. Współwłaścicieli jest dużo i pytała czy istnieje możliwość aby 

to zbyć na rzecz jednego z nich. 

Mirosława Iwona Gościk inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że taka możliwość jest 

i każdy może decydować o swoim majątku. Dodała, że najlepszym rozwiązaniem byłoby zbycie udziałów 

na rzecz jednego z nich, który zająłby się nieruchomością i doprowadził do porządku. 

Radna Alina Gościk zaprosiła wszystkich chętnych na turniej piłki siatkowej o puchar Wójta 

Gminy. 
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Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionych 

protokołów z XXVII i XXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXVII Sesji Rady Gminy z dnia 30 stycznia 2017 r.” 

Głosowało 10 Radnych 

Za – 10  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXVIII Sesji Rady Gminy z dnia 10 lutego 2017 r.” 

Głosowało 10 Radnych 

Za – 9  przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły 

obrad XXVII i XXVIII Sesji Rady Gminy zostały przyjęte, a następnie zostaną podpisane. 

  

Ad. 10. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXIX Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXIX Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 94) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. prezentacja dotycząca zagospodarowania Góry Zamkowej (kart 14); 

6. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 9); 

7. sprawozdanie Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach (kart 1); 

8. sprawozdanie z działalności GOPS w Gródku oraz realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za 

2016 r. (kart 14); 

9. sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w 2016r. (kart 4); 

10. uchwała Nr XXIX/227/17 (kart 8); 

11. uchwała Nr XXIX/228/17 (kart 13); 

12. uchwała Nr XXIX/229/17 (kart 4); 

13. uchwała Nr XXIX/230/17 (kart 11); 

14. uchwała Nr XXIX/231/17 (kart 1); 

15. uchwała Nr XXIX/232/17 (kart 1); 

16. uchwała Nr XXIX/233/17 (kart 1); 

17. uchwała Nr XXIX/234/17 (kart 1); 

18. uchwała Nr XXIX/235/17 (kart 1); 

19. uchwała Nr XXIX/236/17 (kart 1); 

20. uchwała Nr XXIX/237/17 (kart 1); 

21. uchwała Nr XXIX/238/17 (kart 1); 
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22. uchwała Nr XXIX/239/17 (kart 1); 

23. uchwała Nr XXIX/240/17 (kart 1); 

24. potwierdzenie odbioru zaproszenia i materiałów na XXIX Sesję Rady Gminy w dniu 24 marca 2017 r. (kart 1). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                    Protokolant 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


